

Title (en)

APPLICATOR FOR SETTING IN PLACE AN OBJECT INTO THE VAGINA OF A FEMALE ANIMAL.

Title (de)

APPLIKATOR ZUM INTRAVAGINALEN EINFÜHREN EINES GEGENSTANDES BEI WEIBLICHEN TIERN.

Title (fr)

APPLICATEUR POUR LA MISE EN PLACE D'UN OBJET DANS LE VAGIN D'UN ANIMAL FEMELLE.

Publication

EP 0151126 A1 19850814 (FR)

Application

EP 84902022 A 19840524

Priority

FR 8308485 A 19830524

Abstract (en)

[origin: FR2546399A1] The applicator comprises a tubular body (1) wherein a mandrel (5) may slide. The body (1) has a shape and a length adapted to the morphology of the animal specie in question so as to traverse the vagina (A) throughout its length and reach the bottom of the vagina at the immediate vicinity of the neck (C) of the uterus (D). The object to be set in place (6) is extracted from the tubular body (1) which contains it by removing the latter while maintaining motionless the mandrel (5). Thereby, anybody and not only a veterinary may set correctly in place the object (6) by simple manipulations and without causing any trauma to the animal.

Abstract (fr)

L'applicateur comprend un corps tubulaire (1) dans lequel peut coulisser un mandrin (5). Le corps (1) a une forme et une longueur adaptées à la morphologie de l'espèce animale considérée afin qu'il puisse traverser le vagin A dans toute sa longueur et atteindre le fond du vagin, à proximité immédiate du col (C) de l'utérus (D). L'objet à mettre en place (6) est extrait du corps tubulaire 1qui le contient en retirant ce dernier tout en maintenant immobile le mandrin (5). Ainsi, une personne quelconque, et pas seulement un vétérinaire, peut mettre correctement en place l'objet (6), avec des manipulations simples et non traumatisantes pour l'animal.

IPC 1-7

A61D 7/00; A61F 13/20

IPC 8 full level

A61D 7/00 (2006.01); **A61F 13/26** (2006.01); **A61M 31/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61D 7/00 (2013.01); **A61F 13/26** (2013.01); **A61M 31/007** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8404667A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2546399 A1 19841130; FR 2546399 B1 19870626; EP 0151126 A1 19850814; WO 8404667 A1 19841206

DOCDB simple family (application)

FR 8308485 A 19830524; EP 84902022 A 19840524; FR 8400138 W 19840524